

Music in my life



Lecturer - Trofimova Tatyana
Nikolaevna

I love music. I think people can not live without it.

Я люблю музыку. Я думаю, что люди не могут жить без нее.



We can hear music everywhere: in the streets, in the shops, on TV, over the radio, in the cars, in the parks, everywhere. I think it's really doesn't matter what kind of music you prefer: rock, pop, classical, jazz.

Мы слышим музыку везде: на улицах, в магазинах, по телевидению, по радио, в машинах, в парке, везде. Я думаю, действительно, не имеет значения какую музыку Вы предпочитаете: рок, поп, классику, джаз.

A lot of people are fond of music.

They go to the concerts, visit Concert Halls and Opera Theatres. I enjoy listening music because it reflects my moods and emotions. Very often when I'm blue, I play my favorite merry songs and feel much better.

Многие люди увлекаются музыкой. Они ходят на концерты, посещают концертные залы и оперные театры. Мне нравится слушать музыку, потому что она отражает мое настроение и эмоции. Очень часто, когда мне грустно, я играю любимые веселые песни и чувствую себя лучше.



Sometimes I attend music halls and the concerts when popular groups and singers are there. I like watch music programs on TV. I like to know more and more about popular talented groups and singers I like.

Иногда я посещаю мюзик-холлы и концерты, когда там выступают популярные группы и певцы. Мне нравится просмотр музыкальных программ по телевизору.

Я хотел бы знать все больше и больше о Популярных талантливых группах и певцах, которые мне нравятся.



MUSIC IS MY LIFE

- Music is one of the most important and powerful things in my life. My life without melodies and harmonies would be totally empty. Listening to and playing different tunes helps me to de-stress, relax and it can also help to motivate me in trying times.
- Музыка — одна из самых важных и сильных явлений в моей жизни. Моя жизнь без мелодий и гармоний была бы совершенно пустой. Прослушивание и исполнение разных мелодий помогает мне снять стресс, расслабиться, а также может мотивировать меня в трудные времена.

- I love listening to music while on my way to school, as I feel it helps me to prepare for the day that waits.
- I think it is like the memoirs to my life as it has been there throughout everything with me.
- Я люблю слушать музыку по дороге в школу, так как чувствую, что это помогает мне подготовиться к дню, который ждет.
- Я думаю, что это как воспоминания о моей жизни, поскольку они были со мной на протяжении всего времени.

A magnifying glass is positioned over a yellow sticky note on a light blue background. The note contains the text 'Thank you For your Attention' written in a black cursive font. A black pen is visible in the bottom right corner of the frame.

*Thank you
For your
Attention*